

Verslag Algemene Ledenvergadering Vereniging Bewoners Centrum Steenwijk op maandag 7 mei 2018

Voorafgaand aan de vergadering hebben we informatie gekregen over de Nettelbosch tuin van Jos van Dijk (gemeente) en Martijn Kok (Hovenier). Het ontwerp, beplanting en onderhoud. De hovenier is nog voor 2 jaar betrokken voor regelmatig onderhoud en is regelmatig op de tuin te vinden. Wie graag wat wil mee werken kan dat doen door onkruid weg te halen en/of helpen met schoonhouden. Er zijn onlangs 2 vuilnisbakken geplaatst. Prikkers ofstokken zijn bij gemeente te verkrijgen.

- **Welkom en mededelingen:** Er zijn wat minder aanwezigen dan voorgaande jaren, o.a. door afzeggingen ivm vakantie. Er zijn 5 nieuwe leden aanwezig.
- **Verslag ALV 2017:** geen bijzonderheden
- **Jaarverslag 2017-2018 :** opmerkingen over het rondbrengen van de flyer: bij de Noordersingel is deze niet gezien.
- **Financieel verslag 2017:** toelichting: De kosten zitten in de sociale activiteiten (veel eten en drinken) en de flyers. Het Steenwijks Ontzet heeft relatief veel geld gekost (incl derdengelden) . Doordat deze zelfstandig verder gaat kan dit uit de kostenpost en reserve voor 2018.
Contributie blijft gelijk. Het systeem wat bij het ontstaan van de VBCS 6 jaar gelden is gestart is niet handig. Erik is gestart met ander systeem. Voor 2017 en 2018 zullen leden worden benaderd indien zij niet hebben betaald.
- **Kascommissie :** René en Nelian hebben dit goedgekeurd
- **Bestuursverkiezing:** Wiebe Blauw treedt af als voorzitter, blijft wel algemeen bestuurslid. Reden is de vele activiteiten die hij doet voor en namens VBCS. Daarnaast is hij betrokken bij o.a. de verzelfstandiging van het Steenwijks Ontzet wat veel tijd vraagt. Wiebe wordt hiervoor hartelijk bedankt.
Voorstel bestuur: Erik van Pelt wordt voorzitter ad interim. Dit punt wordt ter vergadering nader toegelicht: Er is behoefte aan een herbezinning op de organisatie en de koers van de VBCS na 6 jaar. Het bestuur stelt de leden voor om op dinsd 19 juni met een aantal leden hier verder over na te denken en vorm aan te geven. Aanwezige leden hebben al enkele suggesties als assistent functies waarbij taken van een functie beter kunnen worden verdeeld.

Na de Pauze zijn de lopende projecten (13, waarvan 4 zeer actief zijn) kort benoemd. Volgens de agenda zijn de volgende projecten uit het activiteitenplan 2018-2019 toegelicht:

- **Energie coöperatie:** Rienk Oldersma was via de G1000 (doel energieneutrale gemeente in 2030) betrokken bij de werkgroep energie-coöperatie. Voorbeelden van initiatieven in Oldemarkt en Dwarsgracht zijn te gebruiken om in het centrum de mogelijkheden te onderzoeken. Doel is hierbij om iedereen in de gelegenheid te stellen energie op te wekken via zonnepanelen ook al is het eigen dak niet mogelijk. Bij de aanwezigen is voldoende belangstelling om een bijeenkomst te organiseren. Hiervoor zullen ook niet-leden worden uitgenodigd.
- **Fietsenplan:** John Hoogma heeft gereageerd tijdens de infodagen op de markt van de gemeente hoe om te gaan met fietsers. Verschillende aspecten als wild parkeren, fietsen

door voetgangersgebied, minder autoparkeerplaatsen en meer fietsparkeren toestaan worden benoemd door John. Er wordt voorgesteld hier een werkgroep voor te vormen met John als trekker. Wordt 19 juni meegenomen. Aandachtspunt hierbij is dat voorop moet staan wat het belang is voor de bewoners (VBCS). Belang voor allen in Steenwijk is levendige binnenstad. Voor bewoners moet hier geen overlast uit voortvloeien. Bij bewaakte fietsenstalling voor bezoekers valt ook te denken aan mogelijkheden voor stalling voor bewoners (denk aan bovenwoningen).

- **Aanpak Kalverstraat:** Erik van Pelt: 2 jaar geleden heeft VBCS geprobeerd dit straatje wat op te leuken dmv plaatsten planten. Deze hebben het niet gered. Ook zijn er meer plannen bedacht waarvoor geen draagvlak werd gevonden bij ondernemers in deze straat. Nu met het samenwerkingsproject met gemeente en Vestingstad zijn er weer mogelijkheden. VBCS heeft een subsidieverzoek bij provincie hiervoor gehonoreerd gekregen. Jan Sassen zegt toe hierwel bij betrokken te willen zijn.
- **Overlast:** Gabriëlle Nuy meldt dat de VBCS in gesprek is met verschillende overlastgevers en/of gemeente, politie en handhaving hierbij. Echter gemeente noemt vaak dat zij geen klachten krijgen. Daarom hierbij verzoek aan iedereen: Meld! Denk niet dat overlast hoort bij wonen in de binnstad, maar meld en stuur een cc naar VBCS.

Rondvraag :

* Er wordt voorgesteld per straat een straatvertegenwoordiger te hebben. We zullen dit op 19 juni concreet gaan maken

* BBQ: de datum is verplaatst naar 16-09

Verloting: Wiebe heeft een verloting geregeld met een mooie plant, 2 worsten en een fles Steenwijks..De gelukkigen hebben direct hun aanwinst gedeeld met de rest.

Einde: met een hapje en drankje verzorgd door Trudy en Hanneke hebben we nog gezellig nagekletst en opgeruimd.

Annet Kuijsten